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ČESKO: První šok jsem zažil, když jsem vstoupil do jedné z největších brněnských nemocnic. Předtím
jsem stále slyšel a četl titulky o katastrofě, že kapacita nemoc brzo nebude stačit a že nemocnice
praskají ve švech.

Proto jsem se rozhodl jít do nemocnice v sedm hodin ráno, kdy jsou největší fronty ve všech
čekárnách. Jakmile jsem vstoupil do nemocnice, připadal jsem si jako v Detroitu. Občas šel kolem mě
nějaký zdravotnický perzonál a když jsem uviděl téměř všechny čekárny zcela prázdné, jen asi ve
třech čekárnách bylo několik jednotlivců, myslel jsem si, že nemocnice ukončila provoz. Nespatřil
jsem jedinou “rychlou” sanitku, jen pár normálních sanitek, jako vždy. Tak takhle vypadá nemocnice,
která praská ve švech?

Druhý šok jsem zažil při sledování CNN Prima, kde byl rozhovor duševně nemocného psychopata
Novotného a skutečného vlastence Volného. Diskusi řídila neuvěřitelně amatérsky soudružka
Wolfová. Psychopat Novotný použil během celého rozhovoru aspoň třicet vulgárních urážek a
soudružka Filipovská mladší, pardon, Wolfová jej vůbec neokřikla, jak to dělá Jílková a nechala ho
mluvit bez sebemenšího přerušování.

Vlastenci Volnému neustále skákala do řeči a nenechala ho domluvit celou větu. Takovu zaujatost v
údajně největští televizní stanici ve světě jsem ještě neviděl. Nechápu, proč ředitel televize ihned
tuto soudružku nevyrazil pro její amatérismus. Tak proto je údajně sledovanost této stanice sotva tři
promile! I když právě tato televize má příležitost radikálnho zvýšení sledovanosti, stačí jen maličkost-
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vysílat pravý opak ČT.

Vzdělaný používá argumenty, nevzdělný napadá a uráží protivníka, což je důkaz absence rozumných
argumentů. Vzdělaný se chová racionálně, hlupák emotivně. Čím větší hlupák, tím víc používá
vulgarity. IQ je přímo úměrné silou a častostí emocionalního chování a vulgarity.

Uprostřed diskuse začal Volný mluvit o známém univerzálním léku, o koloidním stříbru, které Utopie
zakázala. Redaktorka i Novotný tento vynikající lék odsoudili, aniž by o něm měli sebemenší znalosti.

Nebyla Prima před nástupem CNN mnohem demokratičtější ve svých zprávách? Opravdu nejsou
urážky Novotného jeho vlastní sebekritikou?

Přesto, že WHO před časem zveřejnila, že roušky jsou neúčinné, přesto u nás začíná nařízení,
abychom nosili dvě roušky, v USA už nosí dokonce tři. Jak je možné, že chirurgovi, který musí
pracovat ve sterilním prostředí, stačí  jedna jediná rouška? Něco tu nehraje…
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